
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
Sted: hos Morten Andersen, Skovbakkevej 66 
Tidspunkt: mandag den 23. marts 2009 kl. 19.30 
Tilstede: Anette Nørskov Schultz, Hans Thiel, Jacob Bækby Hansen, Morten Andersen 

og Niels Yde 
 

1. Konstituering 
2. Økonomi - status 
3. Post & meddelelser 
4. Grønt udvalg 
5. Eventuelt 

 
 
Ad 1. Konstituering 
Bestyrelsen konstituerede sig som følger – bestyrelsesposter og ansvarsområde: 
 
Formand – Hans Thiel 

• Foreningens kontaktperson 
• Varetager typisk kontakt til Kommunen  

Webmaster (& Arkiv for diverse) – Anette Nørskov Schultz 
• Vedligehold af hjemmeside inkl. jævnlige nyheder 
• Sørge for at referater er på hjemmesiden 
• Bestyrelsens ”arkiv” – samling af diverse papirer siden opstart af foreningen 

Grønt Udvalg’s kontakt – Anette Nørskov Schultz 
• Medlem af grønt udvalg – deltage i de 4-6 grønt udvalgsmøder om året 
• Sørge for kommunikation frem og tilbage mellem bestyrelsen og grønt udvalg 

Sekretær (Referent ) – Jacob Bækby Hansen 
• Skrive referat af bestyrelsesmøder – sende som  word fil (eller pdf fil) til webmaster 
• Koordinere tidspunkt og sted for møder 
• Samle punkter til agenda 

Kasserer (& Regnskabsarkiv) – Morten Andersen 
• Betaling og bogføring 
• Kontingentopkrævning 
• Regnskab og budget 
• Leverandøraftaler – Græsslåning og snerydning – samt forsikringer 
• Regnskabsarkiv 

Næstformand – Niels Yde 
• Velkomstfolder – holde øje med til- og fraflytninger 
 

Ad 2. Økonomi – status 
Der har kun været begrænsede udgifter til snerydning samt udgifter til årets 
generalforsamling. På indtægtsiden bliver medlemskontingenterne opkrævet i april.  
 
 



Ad 3. Post & Meddelelser 
Henvendelse fra nr. 108 angående et problem med rotter i grantræer mellem bagskel og de 
grå træhuse (rækkehuse). Rotterne kommer tilbage til trods for diverse forsøg med gift. 
 
Bestyrelsen følger op på problemet og finder ud af, om der skal indkaldes entreprenør til at 
fjerne jordbunker og hulrum ved graner, som umiddelbart synes at give rotterne et skjulested. 
Kan eventuelt gøres sammen med andet planlagt entreprenørarbejde (Anette N. Schultz). 
 
 
Ad 4. Grønt udvalg – Grønne områder 
Bestyrelsen vil bede grønt udvalg om at lave følgende opgaver: 

• Aktivitetsplan for det kommende år (inkl. plan for arbejdsdage) 
• Indhente tilbud for entreprenørarbejde ifbm. jordhøj bag nr. 112, jordhøj bag nr. 122 

og ujævne rabatter bag nr. 105 (se referat af fælles gåtur den. 1. Februar 2009). 
Mulighed for at fjerne jord / graner bag nr. 108 (rotteproblem) undersøges samtidig. 

• Gennemgå vejtræer og sørge for udskiftning, hvor det er nødvendigt. 
• Legeplads – vedligehold (olie) og indkalde til årligt eftersyn hos legepladsleverandør 
• Legeplads – reparation af ”ophæng”, propper til huller samt tilbud på indkøb af et par 

ting til småbørn 
• Visualisering af beplantningsplan/uddybning af beplantningsplan 

 
Budgettet til de grønne områder i 2009 er 25.000,- kroner. Legeplads er separat og afklares 
med bestyrelsen. Entreprenørarbejdet (pkt 2) er separat og afklares med bestyrelsen. 
 
Bestyrelsen følger selv op overfor BF anlæg angående såning af græs i området overfor 
Basketbanen (Morten Andersen). Udgift hertil var del af budget 2008 og er derfor også 
udover de ovenstående 25.000,- kroner.  
 
Bestyrelsen er desuden blevet opmærksom på, at der er flere rabatter, hvor der ikke er sået 
græs. Der udarbejdes standardbrev, som udsendes til de pågældende beboere (Niels Yde).  
 
 
Ad 5. Eventuelt 
Meddelelse angående ny formand sendes til Initiativgruppen Houlkær og Kommunen (Jenny 
Thestrup). Hans Thiel kontakter selv og meddeler samtidig kommunen, at foreningen har 
valgt ikke at etablere vejchikaner.  
 
Bedre skilte ang. lastbilskørsel ifbm sivevej: Kommunen har tidligere lovet at undersøge 
mulighederne for bedre skilte – Hans Thiel følger op.  
 
Velkomstfolder til Skovbakkevej – Efterlys den elektroniske fil hos Henrik Lauridsen 
(tidligere bestyrelsesmedlem) – Niels Yde. 
 
Næste møde – Bestyrelsen har foreløbig aftalt mandag den 8. Juni 2009 som næste mødedato. 
 
Til salg: Nr. 6b og Nr. 79 er til salg. 

Referent: Anette Nørskov Schultz 


